
DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Grønhøjskolen 

Mødested: Grønhøjskolen 

Mødedato:      26. april 2023 kl. 17.00 – 19.00 

 Jes       (næstformand),      valgt for 4 år 

 Michael     valgt for 4 år 

 Benedicte  valgt 2 år  

 Stine   valgt 2 år (udtrådt) 

 Henriette Valgt for 2 år 

 Maria   valgt for 4 år (udtrådt) 

 Louise (formand),  valgt for 4 år 

 Jørn    indstræder som suppleant 1/2 

 Edith   Repræsentant for personale og TR pæd. 

 Martin  Hjælper til elevrådet 

 Kasper Schou  viceskoleleder 

 Rune Høst  Indskolingsleder 

 Mette Gudum   Skoleleder 

 

Husk: Forældreråd indbydes til skolebestyrelsesmøde én gang årligt i efteråret. 

Formøde forældrevalgte 17:00 -17:30 

1. Ejendomsservice – bemærkninger fra bestyrelsen. 

2. Planen for renovering af Fysik og sammenlægning af sløjd og håndarbejdslokalet. Hvordan 

kan vi presse på? (Mette har været til møde med skolechef og direktør tirsdag d. 18/4 ? ) 

3. Løst og fast 

Bestyrelsesmøde 17:30 – 19:00  

1. Nyt fra elevrådet 

2. Nyt fra skolen 

a. Økonomi – personale – tiltag 

3. Konsekvenser af den nye tildeling til skoleåret 23 – 24 

4. Lokalesituationen – fysik og sløjd 

5. Opfølgning på det fælles bestyrelsesmøde. 

6. Forældremøde omkring brug af de sociale medier 

7. Evt. 

 

Mødeplan: 1/2, 29/3, 26/4, 21/6 
  



REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Referent: Kasper. 

Hvis I melder afbud sender I mail til Mette Gudum. 

Mødested: Grønhøjskolen 

Mødedato: 26-04-2023   Næste mødedato: 29-03-2023 

Deltagere: Benedikte, Edith, Jes, Jørn, Kasper, Louise, Michael, Rune.    

Afbud: Birgitte, Henriette. 

1. Eleverne har talt om morgensang, nikotinforbruget (Randers Fælles Elevråd), galla i 

klubben, ønske om hyppigere morgensang, brug af mikroovn, skolebusser, skolefest - 

fedt, rynkebyløb – kan optimeres, deltagelse i undervisningsmiljøvurderingen. 

2. a. Den økonomiske tildeling for næste skoleår er ankommet. Da Grønhøjskolen har 

faldende elevtal og derfor udgør en mindre procentdel af det samlede antal i kommunen, 

der samtidigt er steget, er budgettet ca. en million mindre end forventet. Ledelsen og 

bestyrelsen havde allerede taget højde for en forventet mindre tildeling, men jo altså ikke 

den ekstra mindre million, som derfor afleder personalereduktion. Skoleforvaltningen har 

nikket til den model, som ledelsen har planlagt og derfor givet tilladelse til, at det tager 

længere tid at indhente det nuværende underskud end blot et enkelt budgetår. 

Skolebestyrelsen stiller sig undrende over for, at der kan ligge en kommunalpolitisk 

intention om ens kvalitet på folkeskoleområdet samtidigt med at økonomien virker til at 

være skævt fordelt. Derfor forfatter bestyrelsen endnu et brev til kommunalpolitikerne.  

b. Intet nyt. 

c. Skolen har udfærdiget undervisningsmiljøvurdering som indsendes til forvaltningen 

inden 1. maj. Bestyrelsen blev orienteret om udfærdigelsen. 

Undervisningsmiljøvurderingen kan herefter findes på hjemmesiden. 

3. Se pkt. 2a. 

4. Fysik afventer renoveringsplanen. Bestyrelsen spørger om dette hos politikerne. Ledelsen 

har møde med Ejendomsservice d. 2. maj ang. foreløbig opdeling af sløjd til håndværk og 

design. Bestyrelsen har desuden følgende bemærkninger til oversigten over fordeling af 

opgaver imellem ejendomsservice og skole: 

 

5. Udsat 

6. Forældremødet bliver d. 31. maj. Bestyrelsen sammensætter en indbydelse med 

tilmelding og aktiverer forældrerådene til klassedebat. 

7. Skolen gør klar til eksamen – især er det spændende med de nye eksamener i de 

obligatoriske valgfag.  

 


